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Vragen van de leden Wassenberg en Van Raan (beiden PvdD) aan de 
Minister van Economische Zaken en Klimaat over de grootste, maar 
ongewenste, houtoven in Diemen (ingezonden 18 april 2019). 

Vraag 1
Hebt u de artikelen «Diemen krijgt grootste houtoven» en «Niet schoon, toch 
labeltje duurzaam» gelezen?1 

Vraag 2
Is het waar dat gemeente Diemen en de provincie Noord-Holland verplicht 
zijn in te stemmen met de bouwaanvraag van de grootste biomassacentrale 
van Nederland als die voldoet aan de wet- en regelgeving, terwijl zij grote 
zorgen hebben over de luchtvervuiling en de CO2-uitstoot die gepaard gaan 
met het stoken van (houtige) biomassa? Zo nee, hoe is de situatie dan? 

Vraag 3
Welke (juridische) middelen hebben provincies en gemeentes om bouwaan-
vragen voor biomassacentrales af te wijzen op grond van criteria op het 
gebied van klimaat en/of luchtkwaliteit? Is het waar dat biomassa in feite 
dubbel wordt gestimuleerd, namelijk via de SDE+-subsidie en door vrijstelling 
van de CO2-heffing, omdat de CO2-emissie bij verstoken zogenaamd nul is? 
Zo nee, hoe is de situatie dan? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de subsidie voor het stoken van biomassa in grote 
elektriciteitscentrales per kWh is (uitgesplitst voor de SDE+ en voor het 
ontbreken van de CO2-heffing)? Wat is de subsidie per kWh voor kleinere 
biomassacentrales, die een lager elektrisch rendement hebben?
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